
TONE FLORJANČIČ:

SZDL mora pomeniti vseljudsko gibanje
za uresničitev stabilizacije

Na občinskt proslavi dneva
OF in praznika dela je zbranim
spregovoril Tone Florjančič,
predsednik mestne konferen-
ce SZDL Ljubljana.

»Praznovanje dneva OF slo-
venskega naroda in 1. maja
poteka v času, značilnem po
burnem dogajanju na vseh po-
dročjih našega družbenega in
ekonomskega življenja, saj se
otepamo z obilico nerešenih
ekonomskih problemov, s pro-
blemi zunanje in notranje ne-
likvidnosti, nihanji na področ-
ju cen, ki groze, če jih ne obrz-
damo, povzročiti inflacijski po-
žar, ki lahko ob narašdajočem
pomanjkanju raznih vrst re-
promaterialov in raznega bla-
ga bistveno poslabša standard
delovnih Ijudi in občanov. Po
drugi strani pa je to čas, ko
počasi toda vztrajno dozoreva-
ta med našimi delovnimi Ijud-

mi zavest in spoznanje, da smo
na odločilnem razpotju. ko
morarno in zmoremo nakopi-
čene probleme razreševati z
naslonitvijo na lastne sile, z re-

ševanjem problemov tam, kjer
nastajajo, s poglabljanjem sa-
moupravnih odnosov, z dosle-
dnim uveljavljanjem delegat-
skega sistema, z odločanjem
in oblikovanjem ekonomske in
družbene politike v krajevnih
skupnostih, v temeljnih orga-
nizacijah združenega dela, v
občini z »močjo Ijudskih mno-
žic« kot je dejal Edvard Kar-
delj,« je poudaril Tone Florjan-
čič.

V nadaljevanju je menil, da
velja zato v tem slavnostne tre-
nutku podčrtati zgodovinsko
vlogo in moč Osvobodilne
fronte, ki je črpala svojo moč
in znanje v človeku, v zaupanju
v delovne Ijudi strnjene okoli

socialno-ievolucionarnega
programa KPS in KPJ in je po-
menila vseljudsko gibanje
vseh naprednih svl in domolju-
bov različnega socialnega in
ideološkega porekla za social-
no in nacionalno osvoboditov.
••Tako mora tudi SZDL kot
fronta vseh organiziranih sub-
jektivnih sil v današnjem tre-
nutku pomeniti vseljudsko gi-
banje za uresničitev programa
stabilizacije« je dejal slav-
nostni govornik in poudaril, da
so sekcije SZDL tiste oblike in
načini dela, kjer mora priti do
izraza mnoštvo samoupravnih
interesov, kjer moramo še po-
sebej v krajevnih skupnostih,
pa tudi v temeljnih organizaci-
jah združenega dela odpirati
probleme, pojasnjevati, vklju-
čevgti ter z metodo demokra-
tičnega, na argumentih zasno-
vanega dialoga, priti stvarem
do dna.

»Doseženi rezultati gospo-
darjenja v lanskem letu priča-
jo, da so delovni Ijudje in ob-
čani Ljubljane - to velja tudi ali
še zlasti za občino Bežigrad -
z veliko mero požrtvovalnosti,
odrekanja in zaupanja, kljub
zaostrenim pogojem gospo-
darjenja, delali dobro in dose-
gli dobre uspehe,« je med dru-
gim dejal Tone Florjančič in
opozoril, da nas doseženi re-
zultati ne smejo uspavati ali
peljati v samozadovoljstvo, saj
se za dobrimi povprečji veliko-
krat skrivajo tudi slabi dosežki,
kot posledica izrazito slabe
proizvodnje, produktivnosti in
organiziranosti. Zato bomo

morali v vsakodnevni političnl
praksi preseči prakso posplo-
ševanja, ki nas vodi v uravni-
lovko in ne spodbuja dobrih
delavcev in kolektivov. »Če
kdaj, )e sedaj čas, da boljše
materialno in moralno nagra-
dimo tiste, ki dobro in pošteno
delajo, da jim javno izrazimo
priznanje, zaostrimo pa odnos
do tistih kolektivov in posa-
meznikov, ki tega nočejo, ozi-
roma, ki vedno želijo in tudi
uspejo, zaradi naše nedosle-
dnosti, svoje subjektivne sla-
bosti in nesposobnosti skriti
za tako imenovane objektivne
težave in pogoje dela,« je na-
daljeval predsednik mestne
konference socialistične
zveze.

»Kot je bila Ljubljana zibelka
OF, ki je s svojo organizira-
nostjo in visoko stopnjo naro-
dove zavesti pod idejnim vod-

stvom KPJ prerastla v »državo
v državi«, tako mora danes
S2DL kot naslednica OF z vse-
mi frontnimi deli, še posebej z
avantgardc delavskega raz-
reda ZKJ in z delavskimi sindi-
kati v vsakodnevnem delu z
Ijudmi in med Ijudmi, izpriče-
vati svojo revolucionarno kon-
tinuiteto ter ustvariti vzdušje
za premagovanje težav in gra-
ditev boljšega jutrišnjega dne.
Da smo na dobri poti, dokazu-
je zagnanost naših nagrajen-
cev, ki jim danes podeljujemo
srebrna priznanja OF in srebr-
ne znake Zveze sindikatov Slo-
venije,« je zaključil Tone Flor-
jančič.


